
32. Statusorientering om Lokaludvalgets egne projekter (2011-31684)
INDSTILLING OG Beslutning 

Formanden indstiller til Brønshøj-Husum Lokaludvalg, 

at Lokaludvalget tager orienteringen til efterretning.1.

Problemstilling

Under dette punkt vil tovholdere for Lokaludvalgets egne projekter på mødet orientere om status:

 EnergiCenter Voldparken

 Kulturfusion

 2700Kulturdag

 Områdefornyelse Husum

 Busprojekt på Frederikssundsvej

 Bydelsplan

Brønshøj-Husum Walks

 Sikker By/Tryghed

bilag

Brønshøj-Husum Lokaludvalgs beslutning den 17.03.2011

-EnergiCenter Voldparken
Freddy Ingvorsen fortalte, at der arbejdes videre med helhedsplanen. Der arbejdes på at få 
brugerforeningen EnergiCenter Voldparken op at stå, og der er sendt brev ud til alle foreninger. 
Etableringen af den socialøkonomiske virksomhed tager fart, og man er tæt på at kunne ansætte en 
køkkenleder. 

- Områdefornyelse Husum
Husumparken skitseprojekt er færdigt, og nu skal der skaffes finansiering. Første fase, 
kunstgræsbanen, kommer forhåbentlig med i kommunens budget 2012. Der er ved at blive etableret 
samarbejde med DBU, som er interesseret i at gå ind i projektet som rådgiver. 
Trafik- og byrumsplanen er i gang, og der arbejdes med en skitseplan for nogle midlertidige projekter 



langs Frederikssundsvej, som løber af stablen i april-maj måned.
Cykelbanen langs volden kører op ad bakke. Forhandlinger med Københavns Ejendomme for køre 
cykelbanen ind over EnergiCenter Voldparkens areal samt forhandlinger med Kulturarvstyrelsen om 
legepladsprojektet på Vestvolden.
Medborgercenter-projektet drives af biblioteket, og der er ved at blive startet aktiviteter.
Den sociale indsats: 18+ indsatsen, som har holdt til på EnergiCenter Voldparken, er blevet lukket, 
hvilket har skabt store frustrationer. Områdefornyelsen overvejer, om det er en sag, de kan tage op.
Der er kommet en ny lejer, nemlig Ideka, som er en dansk friskole baseret på japanske principper.

- Busprojekt på Frederikssundsvej
Det nye høringsperiode er juni-august.

- Brønshøj-Husum Walks
Planlæggergruppen har prøvegået ruten, som går fra EnergiCenter Voldparken til Pilegården. Der 
skal være fire poster, og medlemmer og suppleanter opfordres til at melde sig til at bemande disse 
poster. Projektet kobles til Sikker By, da det ligger i Sikker-By-Ugen og gerne vil medvirke til at 
sende det signal, at det er trygt at gå og færdes igennem bydelen. Flemming Antony har sagt ja til at 
åbne arrangementet. 

- Sikker By/Tryghed
Ida Sloth Bonnevie og Mikkel Houman arbejder videre på de 2-3 projekter i Sikker By-ugen. 
Natteravnene vil gerne være med i branding-projektet, og journalist Birgit Brunsted vil også gerne 
medvirke. 




